

Loving the earth AND balloons... Aimer la terre ET les ballons...



A NATURAL PRODUCT
UN PRODUIT NATUREL

Get rid of your hesitations to use latex balloons. Pioneer Balloon manufactures quality biodegradable balloons made from 100% latex, and ZERO plastic. They defy expectations with their latex, which is produced from pure agricultural products by tapping rubber trees. Because of this, there's no reason we shouldn't be your choice for balloons! We encourage smart balloon practices for responsible and positive promotions!

Débarrassez-vous de vos hésitations à utiliser des ballons en latex. Pioneer Balloon fabrique des ballons biodégradables de qualité fabriqués à 100% de latex et ZÉRO plastique. Ils défient les attentes avec leur latex, qui est produit à partir de produits agricoles purs en entaillant des hévéas. Pour cette raison, il n'y a aucune raison pour laquelle nous ne devrions pas être votre choix pour les ballons! Nous encourageons les pratiques de ballon intelligentes pour des promotions responsables et positives!



www.pioneerline.ca

